
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 15. december 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Samrådsspørgsmål O
Er ministeren enig i, at udviklingen med de udenlandske ejendomsinvestorers
opkøb af ejendomme i Købehavns handelsstrøg med tårnhøje huslejestignin-
ger til følge, kan være begyndelsen til en ny boligboble, jf. bl.a. udtalelserne
fra professor i finansiering på CBS, Jesper Rangvid i artiklen: ”Udlændinge i
finansielt stormløb på Strøget” i Jyllands-Posten den 30. november 2015 – og
hvad agter ministeren i givet fald at gøre herved?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Morten Bødskov (S).

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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